
ChristenUnie Afdeling Haarlem - Verslag Ledenvergadering  

Maandag 21 november 2016, Het Open Huis, Prof. Boumanstraat te Haarlem 

 

Aanwezig: Fred Drenth, Johan Slik (verslag), Klaas-Jan Knol, Frank Visser , Rosa Barth, Teus 

Vreugdenhil, Frank Abspoel, A. Bakker, mevr. M. & dhr. P. van Huit, mevr. A. Morijn, 

dhr. B. van Tienen, dhr. J. van Buren, mevr. M. Roele. 

 

Afwezig m.k.:  Peter van der Beek (secr.), dhr. B. Eijsenring, dhr. B. Nanninga, mevr. G. Drenth, dhr. 

D. van Heun. 

 

1.  Openingen & mededelingen 

De voorzitter dhr. Fred Drenth opent de vergadering met een tekst uit Micha 6 over trouw, 

gerechtigheid en nauwgezet volgen. Dit mede in relatie tot de Micha-zondag van 16 oktober. 

Er volgt een mededeling dat de secretaris door privé omstandigheden onderweg is van ver en 

waarschijnlijk niet aanwezig zal kunnen zijn. 

Overige mededelingen volgen na punt 2, 

2.  Vaststellen agenda 

wordt doorgeschoven tot na de pauze om punt 3, de bijdrage van Joris Obdam, te laten 

voorgaan. 

 

3.  Bijdrage Joris Obdam, straatpastor bij Stem in de Stad over zijn dagelijkse activiteiten  

Enkele punten/steekwoorden uit zijn verhaal: 

- Eerst er zijn voor de broederlijke nabijheid, het creëren van een band en luisteren naar hun 

verhaal en pas daarna eventueel een hulpvraag bespreken. Een bezoeker is meer dan zijn 

probleem alleen. 

- Er leven in totaal zo’n 500 daklozen in de hele regio, waarvan zo’n 220 in de binnenstad. 

Van hen maken 90 mensen gebruik van de nachtopvang, staan er 8 tot 13 op de wachtlijst 

voor de nachtopvang en slapen er zo’n 10 tot 15 mensen buiten. 

- Sinds 2011 hebben de dak- en thuislozen op initiatief van Stem in de Stad een eigen 

“laantje” op de Algemene Begraafplaats (Kleverlaan) voor een volwaardige begrafenis in 

plaats van een gemeentelijke uitvaart. Zo’n 6 keer per jaar vindt er een begrafenis plaats op 

dat “laantje”. 

- Stem in de Stad heeft ook een interventie-project, “Back on Track”, gericht op snelle hulp en 

vooruitgang. Ook is er “Voice of Reason”, een voorbeeld van muzikale activering door de 

daklozen zelf, die al een optreden hebben gegeven in Stem in de Stad en van wie filmpjes op 

YouTube en Facebook te zien zijn. 

 

Joris noemt enkele wensen van Stem in de Stad: 

- meer en  betere opvang: structureel 8-13 plekken te weinig, te weinig doorstroming en 

trage verbeteringen zoals wifi-voorziening en gordijnen in Velserpoort. 

- een 0-locatie waar standaard iedereen terecht kan i.p.v. elke dag tot uiterlijk 12.20uur 

aanmelden. 

- snellere doorstroming 

- uitkeringen sneller, i.p.v. 3 maanden lang schulden opbouwen. 

- hands-on-beleid i.p.v. papieren werkelijkheid v.d. gemeente. Veldwerk & kennis. 

 

4.  Pauze 

 



(1.) Mededelingen 

De afmeldingen worden genoemd en bevestigd wordt dat Peter van der Beek, secretaris, 

helaas inderdaad niet aanwezig zal zijn. 

 Verder vertelt de voorzitter kort iets over de voortgang en vooruitgang van Marjolein 

Boellaart, oud-voorzitter van de afdeling. 

 

(2.) Agenda 

 De agenda wordt verder ongewijzigd vastgesteld. 

 

5.  Verslag van de ledenvergadering gehouden op 14 maart 2016  

Het verslag hoeft tegenwoordig niet meer vastgesteld te worden door de leden, maar wordt 

vastgesteld door het bestuur en ter kennisname aan de vergadering voorgelegd. 

Er wordt door mevr. Van Huit een korte vraag gesteld over co2-uitstoot (pag.2, regel 2 van 

het vorige verslag) m.b.t. “daardoor”. De vraag wordt voldoende beantwoord. 

 

6.  Terugtreden van Elvira Meiboom als algemeen bestuurslid   

De voorzitter vertelt wat er gebeurd is, hoe alles gelopen en hoe het bestuur tot het besluit is 

gekomen om Elvira Meiboom te ontheffen van haar bestuursfunctie. Elvira is in het najaar 

van 2015 aangetreden als bestuurslid, heeft kortstondig meegedraaid en heeft daarna geen 

bijdrage meer geleverd / kunnen leveren, waardoor het afdelingsbestuur heeft moeten 

concluderen haar van haar bestuursfunctie te ontheffen. 

 

Vraag van Teus Vreugdenhil: moeten we hieruit lessen trekken? De voorzitter meldt dat er 

niets over in de statuten staat en dat dat niet nodig is en dat zoiets niet te voorzien is. Klaas-

Jan Knol, het andere bestuurslid dat toen aantrad geeft aan dat ze wel enthousiast en vol 

plannen zat toen ze aantrad. 

Mevrouw Roele vraagt of het niet de regel was/is dat je niet een jaar lid moet zijn en mee 

moet draaien voor je het bestuur in gaat. Teus Vreugdenhil geeft aan dat dat niet in de 

statuten staat, maar dat dit in te praktijk wel het beleid is. 

 
7.  Benoemen van Johan Slik als algemeen bestuurslid  

Johan krijgt kort het woord als aanvulling op de kennismakende tekst die eerder in de 

nieuwsbrief verscheen. Hij vertelt dat hij na een lange periode bij een andere partij nu 

relatief kort CU-lid is, zich hier prima thuis voelt en waarschijnlijk net lang genoeg meedraait 

om in het bestuur zitting te nemen (n.a.v. de vragen bij punt 6).  

 De vergadering gaat akkoord met de benoeming en de voorzitter wenst Johan veel 

succes en zegen toe. 

 

8.  Vaststellen Begroting vereniging ChristenUnie Haarlem 2017   

Teus Vreugdenhil vraagt of er een reservering is t.b.v. de verkiezingen. De voorzitter 

antwoordt dat die er is en dat die in de jaarrekening terugkomt. 

Mevr. Van Huit vraagt of de afdracht aan het Wetenschappelijk Instituut van de CU landelijk 

verplicht is? Hierop wordt bevestigend geantwoord. 

 N.b.: na de vergadering is bij navraag gebleken dat dit niet verplicht is. 

 De begroting wordt goedgekeurd en vastgesteld. 

 

http://haarlem.christenunie.nl/l/mailing2/link/94061af5-4e98-470b-89eb-36a964aa7b0c/25914
http://haarlem.christenunie.nl/l/mailing2/link/94061af5-4e98-470b-89eb-36a964aa7b0c/25915


9.  Ter kennisneming begroting Stichting Fractieondersteuning 2017 

Mevr. Van Huit vraagt of het overschot retour gaat. Frank Visser (stichtingsbestuur) bevestigt 

dat de overschotten na 4 jaar teruggestort moeten worden. Frank geeft aan dat hierdoor de 

begroting 2018 wel raar is i.r.t. de uitkomst van de GR-verkiezingen: als de CU geen zetel 

haalt, kan de begroting 2018 in maart 2018 de prullenbak in. 

Teus Vreugdenhil vraagt of we iets kunnen en willen vieren n.a.v. 20 jaar fractie in Haarlem 

(1994-2018 minus 1 CU-loze raadsperiode), bijvoorbeeld een symposium. 

 Bespreekpuntje afdelingsbestuur. 

 

10.  Benoemen kascontrole commissie (voorstel bestuur: Dick van Heun en Marrie van Huit) 

De vergadering volgt de voordracht van het bestuur. 

 Dick van Heun en Marrie van Huit worden benoemd als Kascontrolecommissie. 

 

11.  Behandelen stukken verkiezingscongres van 26 november 2016: kandidatenlijst, wijziging 

statuten en verkiezingsprogramma  

 Er staan 50 namen op de concept kandidatenlijst voor de komende Tweede 

Kamerverkiezingen. Hiervan komen er 5 uit Noord-Holland: Joël Voordewind (Amsterdam, 3), 

Don Ceder (Amsterdam, 7), Esther Kaper-Hartenberg (Kortenhoef, 28), onze Frank Visser op 

plaats 38 en Anna Carina Klein (Amsterdam, 39). 

Er zijn geen wijzigingsvoorstellen ingediend bij het landelijk bestuur, vrijdag zouden er alleen 

nog amendementen voorbij kunnen komen. 

 De Afdeling Haarlem gaat akkoord met de concept-kandidatenlijst. 

 

Er is een voorstel geagendeerd op initiatief van Perspectief- de jongeren van de CU- voor 

statutenwijziging. Het betreft het verlagen van de leeftijd om lid te mogen worden van de CU 

naar 14 jaar. Dit in verband met het recht van een veertienjarige om op een kandidatenlijst te 

mogen staan, omdat deze gedurende een zittingsperiode de leeftijd van 18 jaar bereikt die 

bij het passief stemrecht hoort. De vergadering gaat hiermede akkoord 

 

Frank Visser meldt dat er een “Verkiezingslidmaatschap” is ingesteld voor €15 t/m eind 

2017. 

Hoort zegt het voort! 

 In het afgelopen jaar is de Afdeling Haarlem gegroeid van 108 naar 138 leden. 

 

 Ook op de agenda staat het aantreden van 2 nieuwe leden voor het Landelijk Bestuur en het 

herbenoemen van 2 zittende leden. 

 De Afdeling Haarlem heeft geen bezwaren tegen deze benoemingen. 

 

M.b.t. het verkiezingsprogramma meldt de voorzitter dat deze ALV eerst te vroeg was 

ingepland en nu eigenlijk te laat. De deadline voor het indienen van amendementen is al 

verstreken. Naast een beperkt aantal kiesverenigingen en Perspectief heeft onze afdeling 

meerdere amendementen ingediend en de voorzitter is naar de voorbespreking geweest op 

het partijbureau. 

 Enkele van deze amendementen worden ter vergadering kort besproken en akkoord 

bevonden. 

 

Verdere informatie is online terug te vinden: 

  Verkiezingscongres: https://www.christenunie.nl/verkiezingscongres 

http://haarlem.christenunie.nl/l/mailing2/link/94061af5-4e98-470b-89eb-36a964aa7b0c/25916
http://haarlem.christenunie.nl/l/mailing2/link/94061af5-4e98-470b-89eb-36a964aa7b0c/25917
https://www.christenunie.nl/kandidatenlijst
https://www.christenunie.nl/lidworden
https://www.christenunie.nl/verkiezingsprogramma
https://www.christenunie.nl/verkiezingscongres


  Samenvatting programma: https://www.christenunie.nl/l/library/download/1057651 

  Programma in bullets: https://www.christenunie.nl/l/library/download/1047668 

 

 

12.  Vaststellen datum voorjaarsvergadering 2017: 27 maart 2017  

Teus Vreugdenhil vraagt zich af of de vergadering niet vóór de Tweede Kamerverkiezingen 

zou moeten plaatsvinden om de leden te mobiliseren. De voorzitter antwoordt dat we alleen 

geplakt hebben voor de vorige TK-verkiezingen en dat het Afdelingsbestuur erover zal 

nadenken in zijn volgende vergadering. 

 De vergadering gaat akkoord met de datum: Maandag 27 maart 2017. Locatie volgt. 

 

13.  Rondvraag 

- Teus Vreugdenhil noemt nogmaals het komende jubileum van 20 jaar raadsfractie in 

Haarlem.Zie eerdere reactie. 

- Frank Visser stelt dat een individuele, persoonlijke band de kiezer over de streep trekt. 

Geïnteresseerden mogen naar hem doorverwezen worden. 

- Ook geeft Frank Visser aan dat hij geregeld op positieve wijze de lokale pers haalt. 

- De voorzitter is naar een CU-inspiratie dag m.b.t. de verkiezingen geweest, waar vooral het 

belang van Facebook werd benadrukt. 

 

14.  Sluiting 

 Frank Visser eindigt met gebed en de voorzitter sluit de vergadering. 

https://www.christenunie.nl/l/library/download/1057651
https://www.christenunie.nl/l/library/download/1047668

